
 

 

 

 

 

  



IFPHK Financial Education Leadership Awards 2021 - Open for Application 

 

The Institute of Financial Planners of Hong Kong (IFPHK) launches the “IFPHK Financial Education Leadership 

Awards 2021”. Themed “From Spark to Flame – Financial Education in the Time of Pandemic”, the Awards 

aims at recognizing corporates and individuals in providing public financial education to the community on a 

pro bono basis. 

 

The Awards is open to all Hong Kong commercial firms, NGOs and individuals who have undertaken financial 

education tasks over the two years. Corporate awards include “Best Corporate Financial Education 

Leadership of the Year”, “Corporate Financial Education Leadership” and “Corporate Volunteer Team in 

Financial Education”. The individual award is named as “Citizen Volunteer in Financial Education”. 

 

The Awards is open for application with a submission deadline of 30 September, 2021. Awardees will be 

announced in November 2021. 

 

For Awards details, please visit: http://www.ifphk.org/FELA2021/index.html   
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香港財務策劃師學會 理財教育領袖大獎 2021 – 現正接受報名 

 

香港財務策劃師學會的年度盛事—「理財教育領袖大獎 2021」，即日起接受報名。今年大獎

以「眾智匯聚：疫情下為理財教育獻力」為主題，以嘉許社會上不求回報的企業及社會人

士，為提供理財教育服務所付出的努力和所作出的貢獻。 

 

比賽設有四個獎項類別，企業機構獎包括：「年度最佳企業理財教育領袖」、「企業理財教

育領袖」及「理財教育公民 – 企業團隊」。個人獎項則為「理財教育公民」。 

 

比賽截止日期為 2021年 9月 30日。得獎名單將於 2021年 11月公佈。 

 

有關比賽詳情，請瀏覽網址：http://www.ifphk.org/FELA2021/index.html 
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